



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

Tour code : CTWBKK/PTY05

5 天 4 晚 曼谷 / 芭堤雅 之旅

5DAYS 4NIGHT BANGKOK / PATTAYA TOUR

Day 01 KUALA LUMPUR / BANGKOK
Assemble at Airport for your flight to Bangkok, upon arrival, transfer to hotel.

Day 02 BANGKOK / PATTAYA (B/L/D)
After breakfast, visit **Chaophraya River cruise** and **Wat Arun, leather shop** and **herbal shop**. Then visit the **Safari World & Marine Park**. After that, transfer to Pattaya.

Day 03 PATTAYA (B/L/D)
After breakfast, take a speed boat to the **coral island** where there is beautiful fine white and clear water, you may enjoy yourself with water spot such as Parasail, Jet-ski, Sea-walker etc (at own expenses). Afternoon visit the **Nong Nooch Cultural Village**, there are demonstration show of Thai wedding ceremony, Thai boxing, Cock fighting and various Thai classical and folk dance show.

Day 04 PATTAYA / BANGKOK (B/L/D)
Today back to Bangkok, enroute visit to **Sriracha Tiger Zoo** and **Crocodile Farm**. Visit to the **World Gems Museum, Snake Fram** and shopping at **Chatukchat** weekend market (open only Saturday & Sunday). Visit to **Four Face Buddha**.

Day 05 BANGKOK / KUALA LUMPUR (B)
After breakfast, free time until gathering time to transfer to airport for your flight back home with sweet memories.

第一天 吉隆坡 / 曼谷
齊集於國際機場，出發前往泰國的首都曼谷，抵達后專車接往酒店。

第二天 曼谷 / 芭堤雅 (早/午/晚餐)
早餐后，遊覽**湄南河游船**和**鄭王廟**。參觀**皮革廠**和**草藥店**。接着，前往**野生動物園**和**海洋世界**在此可見 170 種不同的動物，還有精彩絕倫的**海豚表演**。然后前往芭堤雅。

第三天 芭堤雅 (早/午/晚餐)
早餐后，登上快船駛向**珊瑚島**，在島上您還可（自費）參與水上活動比如**電單車滑水**及**快艇降落傘**等活動。午餐后前往參觀**東芭文化村**，觀賞泰國文化歌舞比如**劍午**，**泰國拳擊**，**人民風俗習慣**等等表演，以及觀賞到**大象表演**。

第四天 芭堤雅 / 曼谷 (早/午/晚餐)
早餐后，返回曼谷，沿途參觀**老虎及鱷魚園**，參觀大型的**寶石工廠**及**蛇園**。前往**周末市場 Chatukchat**（只有星期六和星期天開放）。前往遠近聞名的**四面佛**，據說此四面佛靈驗非常，讓許多前來朝拜的信徒願望成真。

第五天 曼谷 / 吉隆坡 (早餐)
早餐后，自由活动至集合時間送往機場，帶著美好回憶飛返吉隆坡。



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement